



Date: 2nd Febraury 2026.

Subject: 8th Crown Feria 2026.

Dear Parents Grade 5 to Grade 12,

At Crown school, we encourage our students to become '*little business entrepreneurs*' and to excel in their Social, Emotional, Cultural, Mathematical, English Language and Scientific skills, that everyone will be very proud of. In addition, the theme for Crown Feria 2026 is Sustainability, which is integrated across all student performances, displays, and the International Day celebrations. The Feria will also feature presentations from various government entities, highlighting future innovations, sustainability initiatives, and Ajman's progressive development.

FERIA stands for Future-focused Enterprise, Responsibility, Innovation, and Action, reflecting the core values as we aim to instill in our students through this initiative.

We would therefore like to invite our students and their parents to take part in this initiative by having their own (3x3 meter) stall for the ONE day or to share the stall with other class friends and family to practice and develop our students' essential life skills.

Students under the supervision of their parents, family members and teachers, will have the opportunity to arrange, organize and sell their own items to visitors at their different 'little businesses' as follows:

Thursday, 12th February 2026 From 08:00 am - 02:00 pm.

Through this initiative, we aim to support our students to reach their goals by learning to become professional business leaders in the future. Due to the limited number of stalls, we anticipate working on a "*first come first served*" basis.

Students who would like to participate are welcome to visit **Ms. Moshera, starting from Monday 2nd February 2026 until Monday, 9th February 2026** for a discussion about your students' choice of stall & approving their project. If you have any questions, please don't hesitate to call **050 200 5175**.

We look forward to seeing all our students, their parents, extended family and their friends participate during the Feria.

Best regards,

Dr. Kishor Pillai
Director / Principal

الموضوع: مهرجان كراون الثامن 2026.

أولياء الأمور الأعزاء للصفوف من الخامس وحتى الثاني عشر:

انطلاقاً من خطة مدرستنا لتشجيع الطلبة على ممارسة الأنشطة الحياتية المختلفة وتجهيتهم لمواكبة التطور الاجتماعي والتجاري والثقافي والعلمي والمهاري، نود إعلامكم عن تنظيم المدرسة لمهرجان كراون الثامن 2026، حيث سيقوم الطلبة بإدارة مشاريعهم المختلفة لمدة يوم واحد، وسيكون شعار المهرجان لهذا العام هو الاستدامة وسيتم دمج هذا المفهوم في جميع العروض والمعارض وفعاليات اليوم العالمي، كما سنسلط الضوء على مشاركات الجهات الحكومية من ابتكارات مستقبلية ومبادرات الاستدامة وما تشهده إمارة عجمان من تطور. ترمز كلمة **(FERIA)** إلى التركيز على المستقبل، وريادة الأعمال، والمسؤولية، والابتكار، وهو ما يعكس القيم الأساسية المستهدفة.

وذلك يوم الخميس الموافق 12 فبراير 2026 من الساعة 08:00 صباحاً وحتى الساعة 02:00 ظهراً.

لذا يسعدنا مشاركة أبنائكم في فعاليات هذا المهرجان، ومساعدتهم للوصول إلى غاياتهم ليتعلموا كيف يصبحون قادة مهنيين في المستقبل. يمكن للطلاب/ة أن يقوم بطلب خيمة خاصة به (مقاس 3X3) أو بمشاركة أحد زملائه لعرض مشروعهم لهذا اليوم، والبيع المباشر للجمهور بمساعدة أولياء أمورهم، نظراً لعدد الأكشاك المحدود، سيتم حجزها على أساس "الأولوية حسب الأسبقية".

في حال رغبتكم بالاشتراك نرجو زيارة أ. مشيرة اعتباراً من يوم الإثنين الموافق 2 فبراير 2026 وحتى يوم الإثنين 9 فبراير 2026؛ لمناقشة المشروع واعتماده وتعبئة نموذج الاشتراك، وفي حال وجود أي استفسارات لا تترددوا في الاتصال على 050 200 5175.

شاكرين لكم حسن تعاونكم الدائم معنا.